
Protokół Nr 18/08 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 09 czerwca 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej  urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 1000 

 
Posiedzenia komisji otworzyła i prowadziła radna Gabriela Czwertlik – członek komisji , a 
wyznaczona do prowadzenia obrad  przez przewodniczącego  komisji z uwagi na jego 
nieobecność.  
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Ksawery Nyks .  
Radny nieobecny :  
1.Wilk Daniel – Przewodniczący komisji ( nieobecność usprawiedliwiona )  
Na podstawie listy obecności prowadząca posiedzenie stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie  projektów uchwał na sesję, która odbędzie się 13 czerwca  2008 r. 
4.Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb  
   mieszkańców gminy 
   Opinia komisji na sesję  
5.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów  
   Opinia komisji na sesję  
6.Ocena realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2008 r. 
   Opinia komisji   
7.Sprawy róŜne   
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej .  
Ad.2 
Protokół Nr 17/08 z dnia 14 kwietnia 2008 r. komisja przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania. 
Ad.3 
Prowadząca posiedzenie poprosiła wójta i skarbnik gminy   o przedstawienie i omówienie 
projektów uchwał pod obrady najbliŜszej sesji . W trakcie dyskusji   na bieŜąco wyjaśniano  
zgłaszane wątpliwości bądź pytania ze strony członków komisji , a następnie projekty 
uchwały zostały przez komisję zaopiniowane jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XVIII/121/08 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na  
  terenie Gminy Stargard  Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis –  
  komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt  uchwały Nr VIII/122/08  w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia  
  od podatku rolnego uŜytków rolnych , na których zaprzestano produkcji rolnej – komisja  
  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
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- projekt uchwały  Nr XVIII/123/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany  
  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
  projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,  
  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  
  ( EFTA) oraz innych środków   zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
Projekt powyŜszy omówiła skarbnik gminy zgodnie z załączonym  uzasadnieniem do tego 
projektu uchwały . 
Komisja uwag nie wniosła  i jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt  uchwały Nr XVII/124/08  w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
Komisja po przedstawieniu projektu uchwały przez skarbnik gminy, nie wniosła uwag i  
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt  uchwały Nr XVIII/125/08  w sprawie  przystąpienia do Stowarzyszenia – komisja 
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XVIII/126/08   w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości 
StrzyŜno „ gmina Stargard Szczeciński  
Sekretarz Gminy poinformowała o niewielkich zmianach do tego projektu uchwały 
dotyczących samego planu , a polegających na dołączenia do istniejącego juŜ tekstu  
szczegółowego opisu planowanych przyszłych inwestycji , na stronie tytułowej dopisać” Na 
lata 2008-2015 „ i w tekście wytłuścić niektóre zapisy . Komisja wyraziła zgodę , aby nie 
drukować nowego poprawionego tekstu planu .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała   jednogłośnie i pozytywnie  .  
- projekt uchwały Nr XVIII/127/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
plan zagospodarowania przestrzennego w   obrębie   Skalin – komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,   
- projekt  uchwały Nr XVIII/128/08  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku- 
  komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,    
- projekt uchwały Nr XVIII/129/08   w sprawie uchylenia uchwały Nr XIV/90/08 Rady  
  Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 25 stycznia 2008  roku w sprawie przystąpienia do  
  sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno-  
  komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XVIII/130/08 –   w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębie Sowno- komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XVIII/131/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w obrębie  Lipnik- komisja 
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe projekty uchwał od Nr XVIII/132/08(  obręb Lipnik) do Nr 
XVIII/143/08 w sprawie  przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dotyczą obrębu Grzędzic i jest ich tyle z uwagi na to iŜ , w 
Studium  jest tyle obszarów elementarnych, co później usprawni pracę  . Wybrano te obszary 
na które wpłynęło najwięcej wniosków .Dodatkowo wójt poinformował ,Ŝe wstrzymane 
będzie wydawanie decyzji o warunkach zabudowy do momentu opracowania  planu 
miejscowego , gdzie potem będą wydawane tylko wypisy i wyrysy . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała niŜej wymienione projekty uchwał : 
- projekt uchwały Nr XVIII/132/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik  
- projekt uchwały Nr XVIII/133/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzic 
- projekt uchwały Nr XVIII/134/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
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- projekt uchwały Nr XVIII/135/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w    obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/136/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/137/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/138/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/139/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/140/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/141/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/142/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/143/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
Ad.4 
Prowadząca posiedzenia odczytała informację dotyczącą funkcjonowania transportu 
lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców gminy . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
W trakcie dyskusji wójt zwrócił szczególną uwagę na te miejscowości , gdzie mieszkańcy 
mają problemy z transportem i tutaj była mowa m.in.  o Warchlinie , dyskutowano równieŜ o 
wprowadzenie do transportu lokalnego  przewoźników prywatnych , poniewaŜ gmina ponosi 
duŜe koszty związane z dopłatami w ramach Szczegółowego  porozumienia komunalnego  z 
MZK i miastem . 
Komisja jednogłośnie wyraziła swoją opinię , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informacj ę dotyczącą 
funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców 
gminy. 
Ad.5 
Informację o stanie dróg na terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów 
przedstawiła radna Gabriela Czwertlik jako prowadząca posiedzenie .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
W trakcie dyskusji nad stanem dróg, Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks zgłosił 
propozycję  ujęcie do zaplanowanych remontów dróg gminnych , wyrównanie i uformowanie 
drogi w miejscowości Poczernin od posesji p. śołędowskiego w kierunku młyna .  
Komisja jednogłośnie wyraziła swoją opinię , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informacj ę o stanie dróg 
na terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów .  
Ad.6 
Skarbnik Gminy omówiła informację z wykonania budŜetu gminy Stargard Szczeciński za I-
szy kwartał 2008 r.  
Członkowie komisji uwag i pytań nie zgłosili i jednogłośnie przyjęli następującą opinię: 
Komisja Gospodarki  Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała  
wykonanie budŜetu gminy za I-szy kwartał 2008 r.  
Ad.7 
Radna Czwertlik – zapytała się czy coś się zmieniło w trudnej sytuacji mieszkaniowej rodzin,  
mieszkających w budynku - Rogowo nr 15. 
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Drugie pytanie dotyczyło rozpoczęcia odbioru na terenie gminy  przez firmy wywoŜące 
nieczystości odpadów wielkogabarytowych . 
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe odnośnie Rogowa to wszyscy wiemy jakie tam są warunki 
mieszkaniowe , rodzina p. Leszkiewiczów otrzymała propozycję na piśmie przeniesienia się 
do hotelu w Strachocinie . Do końca czerwca Prezes SKR-u  ma odpowiedzieć  czy gmina 
będzie mogła wykupić od SKR-u  budynek w Poczerninie-  na mieszkania socjalne .  
Dyskutowano nad innymi rozwiązaniami np. zakupem  gotowych baraków socjalnych , czy 
nad  wykupem po byłej Jednostce Wojskowej  w Witkowie budynków . 
Odnośnie odbioru przedmiotów wielkogabarytowych zastępca wójta  odpowiedział ,Ŝe było 
obiecane przez firmę świadczącą usługi wywozu nieczystości  ,Ŝe w miesiącu czerwcu 
zostanie ujętych parę miejscowości do odbioru tych przedmiotów . 
Radny Kuźma – zgłosił sprawę dotyczącą usunięcia przez energetykę podciętych gałęzi drzew 
w Pęzinie . 
Druga sprawa zgłoszona przez radnego dotyczyła ogrodzenia posesji  koło szkoły w Pęzinie  
na którą wywoŜone są róŜnego rodzaju  nieczystości  .  
Radna Czwertlik – zgłosiła fakt usunięcia drzewa suchego w Strachocinie znajdującego się 
naprzeciwko posesji nr 21. 
Wiceprzewodniczący Rady zgłosił potrzebę wykoszenia poboczy drogi gminnej do 
Warchlina.  
Ad.8 
Wobec wyczerpania porządku  prowadząca posiedzenie Gabriela Czwertlik podziękowała za 
udział i zamknęła posiedzenie . 
 
 
Protokołowała:                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                     w/z członek komisji  
                                                                                                              Gabriela Czwertlik  
Data sporządzenia:                                                                             Data podpisania : 
2008.06.09                                                                                          2008…………………. 
 
 
 
 
 
 
 
 


